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Η "Αποσταθεροποίηση" και ο ... Καθρέφτης! 

Του Θανάση Κ.  

Ενώ πλησιάζει η δεύτερη επέτειος από το τραγικό δυστύχημα των Τεμπών, ένα κλίμα 
πρωτοφανούς κοινωνικού αναβρασμού, συγκλονίζει την Ελλάδα.  

Η Κυβέρνηση φοβάται, η Αντιπολίτευση στέκεται αμήχανη, και οι πολίτες ανησυχούν:  

• Από την μία πλευρά καταλαβαίνουν ότι κάτι δεν πάει καθόλου καλά.  

• Από την άλλη αντιλαμβάνονται ότι αυτή η βουβή οργή απειλεί να σαρώσει τα 
πάντα. Σε μια χώρα που τα πράγματα δεν πάνε καλά. Και σε μια διεθνή συγκυρία 
που όλα γύρω μας ανατρέπονται με ραγδαίους ρυθμούς.  

Το πιο τραγικό είναι ότι ο φόβος και η οργή ΔΕΝ οφείλονται πια στο σοκ του πολύνεκρου 
δυστυχήματος. Αυτό συνέβη και μας συγκλόνισε όλους δύο χρόνια πριν.  

Το σημερινό ζοφερό κλίμα μέσα στην κοινωνία το τροφοδοτούν όσα έγιναν μετά - που 
τώρα μόλις έρχονται στο φως. Ή μάλλον στο... ημίφως.  

Γιατί ακόμα δεν ξέρουμε ούτε τι έγινε τότε, ούτε τι ακολούθησε μετά, ούτε γιατί 
εξακολουθούμε όλοι να μην γνωρίζουμε απολύτως ΤΙΠΟΤΑ! 

Κι όλα όσα συνέβησαν ΜΕΤΑ το δυστύχημα - κι ακόμα δεν τα μάθαμε - δεν οφείλονται σε 
απλό "στιγμιαίο ανθρώπινο λάθος". Οφείλονται σε απόλυτη κατάρρευση:  Των ελεγκτικών 
μηχανισμών, της Δικονομίας, των θεσμών, της διακυβέρνησης, την Δικαιοσύνης...Αυτό 
οργίζει τους πάντες, τρομάζει τους πάντες και παραλύει τα πάντα... 

Η κυβέρνηση κατηγορεί σήμερα τους συγγενείς των θυμάτων, ότι προσπαθούν να 
ποδηγετήσουν ή να εκβιάσουν την Δικαιοσύνη, λέει. Όταν διαμαρτύρονταν που επί δύο 
χρόνια δεν υπήρχε επίσημο "πόρισμα"... 

Κι όμως ήταν ο ίδιος ο Πρωθυπουργός που είχε δημόσια αποδώσει το δυστύχημα σε 
"ανθρώπινο" λάθος" λίγα 24ωρα αφότου συνέβη - και ΠΡΙΝ υπάρξει οποιαδήποτε 
πραγματογνωμοσύνη και οποιοδήποτε πόρισμα...Εμείς δεν έχουμε κανένα λόγο να 
εμπλακούμε σε όλα αυτά.  

Δεν θα δικάσουμε εμείς, εδώ, και δεν είναι αυτή η δουλειά μας. Όμως, δεν μπορούμε και 
να σιωπούμε! Δεν μπορούμε να μιλήσουμε για όσα δεν ξέρουμε... 

Δεν μπορούμε να αποδώσουμε ευθύνες - στην Κυβέρνηση ή σε οποιονδήποτε άλλο - για 
όσα δεν μπορούμε να είμαστε σίγουροι...Μπορούμε όμως να μιλήσουμε για όσα ξέρουμε - 
και είναι ανυπόφορα! 

* Δύο χρόνια μετά και ΔΕΝ γνωρίζουμε απολύτως τίποτα! Ξέρουμε ότι έγινε έκρηξη! Η 
οποία πολλαπλασίασε τον αριθμό των θυμάτων από την σύγκρουση των δύο τρένων.  

Ξέρουμε ότι αυτή η έκρηξη δεν οφείλεται στα αίτια που αποδόθηκε αρχικά. Δεν ήταν τα 
"λάδια της μηχανής", δεν ήταν "έλαια σιλικόνης". Αυτά όλα ξέρουμε πια ότι είναι ανοησίες. 
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Δεν ξέρουμε ΓΙΑΤΙ έγινε η έκρηξη, ξέρουμε όμως, ότι ΕΓΙΝΕ έκρηξη...Κι αυτό το αίνιγμα δεν 
λύθηκε ακόμα... 

Η μετωπική σύγκρουση των δύο τρένων μπορεί να εξηγηθεί - αν κι εδώ δεν έχει 
αποκαλυφθεί πλήρως η αλήθεια.  

Αλλά για την έκρηξη που πιθανότατα σκότωσε περισσότερους απ' όσους η αρχική 
σύγκρουση, δεν έχουμε ιδέα, δεν υπάρχει απάντηση, δεν έχει αποκαλυφθεί τίποτα! 

Τώρα μόλις - μετά από δύο χρόνια - βγήκε το επίσημο "Πόρισμα" το οποίο αναφέρει ότι 
έγινε έκρηξη που δεν μπορεί να εξηγηθεί! 

Και τώρα κάποιοι μας λένε ότι, αφού δεν ξέρουμε γιατί έγινε έκρηξη και αφού δεν 
μπορούμε να αποδείξουμε ότι υπήρχε - μη δηλωμένο, δηλαδή ΠΑΡΑΝΟΜΟ - φορτίο από 
υδρογονάνθρακες (διαλύτες), άρα δεν έχουμε τίποτα άλλο να ψάξουμε.  

Αλλά η έκρηξη έγινε! Κι αφού δεν μπορούμε να εξηγήσουμε πώς έγινε η έκρηξη, καλύτερα 
να ξεχάσουμε κι όλα τα υπόλοιπα. Αυτό μας λένε... 

* Μας λένε ακόμα ότι αφού δεν "φαίνεται" - σε περίεργο βίντεο που ήλθε τώρα μόλις στη 
δημοσιότητα - η μοιραία εμπορική αμαξοστοιχία να έχει βαγόνια-δεξαμενές, άρα δεν 
υπήρχε, λέει, παράνομο φορτίο (υδρογονανθράκων)... 

Μα αν το φορτίο ήταν παράνομο, δεν θα μεταφερόταν σε δεξαμενές, για να το 
αναγνωρίζουν όλοι...Παράνομο φορτίο είναι πολύ πιθανό να μεταφερόταν σε κοντέινερ ή 
αλλιώς - πάντως όχι με τρόπο που να ξεχωρίζει απ' έξω... 

Νόμιμο φορτίο σίγουρα δεν υπήρχε, και παράνομο φορτίο δεν θα μεταφερόταν σε 
δεξαμενές. Πάντως φορτίο υπήρχε, αλλιώς δεν θα υπήρχε έκρηξη. Και τώρα κάποιοι 
προσπαθούν να μας πείσουν ότι δεν έγινε έκρηξη. Που έγινε!  

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=683048210714219&set=a.219561200396258&__cft__%5b0%5d=AZX8Y7gKLif4uW2hzalWbJcqIkH022fXONbSUR-Fd90LPkq31lqHBwYTODKA3f5NhmpIeEt8qoiLGhLD2lPTiuI1fxAihgQ107UWU8xUHi4JLPWaRkXT_Lcxg1B6nlOp5NQG2yBIl3zNBGaISMuL4zrwTlkeE_ImSGZSVG11r8QFPQ&__tn__=EH-R
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* Ξέρουμε επίσης πως ο λόγος για τον οποίο δεν μπορούν να απαντηθούν αυτά τα 
ερωτήματα, είναι γιατί καταστράφηκαν τα πειστήρια στο σημείο του τραγικού 
δυστυχήματος. Καταστράφηκαν εκ των υστέρων και συνειδητά... 

Τα συντρίμμια και τα χώματα - όπου θα μπορούσαν να βρεθούν τα υπολείμματα από την 
εύφλεκτη ύλη που προκάλεσε την έκρηξη - μαζεύτηκαν βιαστικά και μεταφέρθηκαν 
δεκάδες χιλιόμετρα μακριά, όπου θάφτηκαν μαζί με άλλα μπάζα (ώστε να μην μπορούν να 
ταυτοποιηθούν αργότερα).  

Τα στοιχεία στον τόπο ενός εγκλήματος φυλάσσονται ΠΑΝΤΑ, μέχρι να ολοκληρωθεί η 
έρευνα από τους πραγματογνώμονες. Δεν μαζεύονται βιαστικά ούτε πετιούνται μακριά, 
ανακατωμένα με άλλα μπάζα... 

Το επιχείρημα ότι έπρεπε να σταθεροποιηθεί το έδαφος για να μπουν γερανοί και να 
σηκώσουν τα βαγόνια, ή για να αποκατασταθεί η σιδηροδρομική γραμμή, το ακούμε... 

Αλλά αυτό ΔΕΝ εξηγεί γιατί τα μετέφεραν και τα έθαψαν μακριά, έτσι ώστε να μην μπορεί 
να γίνει πραγματογνωμοσύνη αργότερα... 

Όλα έγιναν λες και κάποιοι δεν ήθελαν να υπάρχουν στη διάθεση των ερευνητικών αρχών 
οποιαδήποτε στοιχεία από τον τόπο του δυστυχήματος. Όλα έγιναν λες και στήθηκε από 
την αρχή επιχείρηση ΣΥΓΚΑΛΥΨΗΣ! 

Πράγματα για τα οποία διαμαρτυρήθηκαν εξ αρχής και αστυνομικά όργανα και δικαστικοί 
λειτουργοί στην περιοχή... 

* Η Κυβέρνηση ΔΕΝ κατηγορείται ότι ενσυνείδητα... "προκάλεσε" το δυστύχημα! 
Κατηγορείται, όμως, ότι τα ΚΑΛΥΨΕ εκ των υστέρων...Κι αντί να αντιδικεί με τους συγγενείς 
των θυμάτων έχει ένα πολύ απλό τρόπο να αποσείσει τις κατηγορίες από πάνω της. Να 
αποκαλύψει - έστω και εκ των υστέρων - τι πραγματικά έγινε.  

Πού οφείλεται η φονική έκρηξη μετά την σύγκρουση των δύο τρένων, τι μετέφερε η 
μοιραία εμπορική αμαξοστοιχία, ποιος έδωσε την εντολή για την καταστροφή των 
στοιχείων και για το μπάζωμα μετά το δυστύχημα...Αν απαντηθούν αυτά τα ερωτήματα, θα 
φύγει και το "'στίγμα" της συγκάλυψης. Αλλά τίποτα από όλα αυτά δεν έχει απαντηθεί.  

Μέχρι στιγμής γνωρίζουμε ότι έγινε μια έκρηξη, που δεν μπορεί να εξηγηθεί. Από ένα 
παράνομο φορτίο υδρογονανθράκων (διαλυτών) που... δεν υπήρχε! 

Και που δεν μπορεί να διερευνηθεί εκ των υστέρων, γιατί τα πειστήρια καταστράφηκαν 
και... μπαζώθηκαν, με εντολές που παραβιάζουν την δικονομική υποχρέωση διατήρησης 
των στοιχείων ενός εγκλήματος. Η κυβέρνηση θα μπορούσε - ακόμα και τώρα - να 
απαντήσει πώς έγινε η συγκάλυψη. Αλλά δεν το κάνει... 

• Αν δεν το κάνει γιατί δεν θέλει - γιατί καλύπτει κάποιους - ασφαλώς και είναι 
υπόλογη.  

• Αν δεν το κάνει, γιατί όντως δεν μπορεί να βρει άκρη, τότε αυτό αποτελεί ομολογία 
ότι έχει χάσει πλήρως των έλεγχο της διακυβέρνησης, πώς κρίσιμους τομείς των 
δημόσιας ζωής τους ελέγχους πάσης φύσεως "κυκλώματα", και πώς - με δύο λόγια 
- ζούμε από τύχη... 
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Οι πολίτες έχουν κάθε λόγο να εκφράζουν την οργή τους. Η Κυβέρνηση από την πλευρά της 
ΔΕΝ μπορεί δύο πράγματα: 

* Δεν μπορεί να μέμφεται την Αντιπολίτευση για την βουβή οργή των πολιτών, διότι: 

1. η αντιπολίτευση είναι αδύναμη και σίγουρα δεν απειλεί την Κυβέρνηση, 
2. από την αρχή αυτής της δραματικής ιστορίας, η αντιπολίτευση ΔΕΝ "υπέρβαλε" σε 

κριτική ούτε "πίεσε" ιδιαίτερα την κυβέρνηση - οι συγγενείς των θυμάτων ήταν που 
επέμειναν και το επανάφεραν στη δημοσιότητα, 

3. το πράγμα έφτασε ως εδώ, όχι λόγω όσων έκανε η αντιπολίτευση, αλλά όσων ΔΕΝ 
έκανε η ίδια η Κυβέρνηση.  

* Κι ακόμα η κυβέρνηση δεν μπορεί να αντιδικεί με τους συγγενείς των θυμάτων.  

Έχασαν τα παιδιά τους, χωρίς να φταίνε σε τίποτα, και δεν πήραν ακόμα ΚΑΜΙΑ απάντηση 
γιατί τους βρήκε τέτοιο κακό...Επί δύο χρόνια ψάχνουν μόνοι τους την αλήθεια, όσο 
ψάχνουν τόσο πιο ανατριχιαστικά πράγματα βγαίνουν στην επιφάνεια, κι αντί να πάρουν 
κάποιες απαντήσεις προκύπτουν ακόμα πιο δραματικά ερωτήματα. Αυτούς τους 
ανθρώπους, καθένας οφείλει να τους ΣΕΒΕΤΑΙ! Ακόμα κι αν λένε καμιά κουβέντα 
παραπάνω, και πάλι οφείλει να τους σέβεται...Κι αντί να τους σέβονται, αντιδικούν μαζί 
τους.  

Ντροπή! 

* Τέλος η κυβέρνηση μιλάει σήμερα για "Αποσταθεροποίηση"...Όντως, υπάρχει 
Αποσταθεροποίηση...Όσο η κυβέρνηση δεν απαντάει στα κρίσιμα ερωτήματα, όσο αφήνει 
να πλανώνται εύλογες υποψίες συγκάλυψης από την πλευρά της, όσο δεν αναλαμβάνει τις 
ευθύνες της, αλλά αντιδικεί με τους συγγενείς των θυμάτων, η ίδια εξοργίζει τον κόσμο, η 
ίδια πυροδοτεί την ανασφάλεια των πολιτών, η ίδια υπονομεύει τους θεσμούς, η ίδια 
ρίχνει λάδι στη φωτιά της κοινωνικής οργής!  

Μ' άλλα λόγια, η ίδια ΑΠΟΣΤΑΘΡΟΠΟΙΕΪ τον εαυτό της κι όλα τα υπόλοιπα... 

* Κι αυτό είναι το τελευταίο πράγμα που - δεν το υποθέτουμε πια - το ΞΕΡΟΥΜΕ.  

Ανεξαρτήτως του τι έγινε πριν δυο χρόνια, ανεξαρτήτως του ποιος και γιατί το συγκάλυψε 
μετά, η Κυβέρνηση σήμερα αποσταθεροποιεί και την ίδια την αξιοπιστία της και τους 
θεσμούς και το πολιτικό σύστημα και τα πάντα.  

ΥΓ. Και δεν είναι η πρώτη φορά...Δεν απαντήθηκε ποτέ γιατί κάηκε το Μάτι το 2018, με 107 
νεκρούς τότε, δεν απαντήθηκε ποτέ πώς στήθηκε η Σκευωρία της Novartis, με 10 κορυφαία 
πολιτικά πρόσωπα που απαλλάχθηκαν όλα, και με 3 προστατευόμενους ψευδομάρτυρες 
που αποδείχθηκε ότι ψεύδονταν, δεν απαντήθηκε ποτέ γιατί κάηκαν τα θύματα της Marfin, 
αλλά δεν απολογήθηκαν ποτέ... 

Όλα αυτά ΔΕΝ έγιναν επί των ημερών της σημερινής Κυβέρνησης, αλλά έμειναν 
αναπάντητα επί των ημερών της, εν μέρει και με ευθύνη της, και λειτουργούν πια 
σωρευτικά...Ερωτήματα που δεν απαντώνται τροφοδοτούν την γενικευμένη ΑΝΑΞΙΟΠΙΣΤΙΑ. 
Και η Αναξιοπιστία πυροδοτεί την Αποσταθεροποίηση.  
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Δικαίως η Κυβέρνηση φοβάται τώρα την Αποσταθεροποίηση. Αν θέλει να βρει τον 

"φταίχτη", ας κοιτάξει στον Καθρέφτη...  

 

 


